
Jegyzőkönyv 
 
Készült Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testületének 2010. december 13-án tartott 
képviselő-testületi üléséről.  
 
Jelen vannak:  Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
                        Budán Melinda 
                        Ferenczi István 
                        Jankó Gyula 
                        Juhász Árpád – képviselők 
                        Szemes Szandra – CKÖ elnöke 
                        Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző 
 
Meghívott vendégek:  
Szűcs István- Dombóvár és Környéke Víz és Csatornamű Kft. ügyvezetője 
Vigh Attila – Somogyvíz Kft. ügyvezetője 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester köszönti a testületi tagokat, megállapítja, 
hogy a testület határozatképes, mivel 5 fő képviselőből 5 fő jelen van.  

- Ismerteti a napirendi pontokat és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Más javaslat 
nincs a testület az alábbi napirendet tárgyalja.  

 
Napirendek:  

 
1. Szennyvíztartozásról 

Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin- polgármester, Meghívott vendég: 
Dombóvár és Környéke Víz és Csatornamű Kft. ügyvezetője 
 

2. A 2011. évi ívóvíz-díjról 
Előadó:  Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Meghívott vendég: 
Somogyvíz Kft. ügyvezetője 
 

3. Az önkormányzat 2011. évi koncepciójáról 
Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

4. Egyéb díjak felülvizsgálatáról 
Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

5. Folyékony hulladék közszolgáltatási szerződés meghosszabbítása 
Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-
körjegyző  
 

6. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekről beszámoló 
Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

7.  Szociális ügyek beadott segélykérelmek –zárt ülésen 
     Előadó: Budánné  Simonfalvi Katalin- polgármester 

 
Napirendek tárgyalása:  
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1. Szennyvíztartozásról 

Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin- polgármester, Meghívott vendég: 
Dombóvár és Környéke Víz és Csatornamű Kft. ügyvezetője 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester köszönti a Kft ügyvezetőjét és gazdasági 

vezetőjét. Kéri őket, hogy ismertessék az eddig történteket röviden, hogy az új testület 
is jobban megismerhesse, hogy miről van szó.  

 
- Szűcs István – ügyvezető -  Még 2002-ben fogalmazódott meg az, hogy Dombóvári 

kistérség elindította a szennyvízberuházást 16 településsel. Akkoriban a  batéi 
polgármester kereste meg ezt a kistérséget, hogy hogyan tudnának csatlakozni  ők 
ehhez  programhoz. A Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium is hozzájárult 
ehhez, hogy csatlakozzon ez a kistérség. Akkoriban még nem voltak ilyen társulások, 
27 település csatlakozott – német volt a minta - , Uniós pénzt is adtak volna, ISPA 
keretek között, ők is részt vettek volna, mintaprojekt volt ez. Pályázatot beadták 44 
milliót kaptak az anyagok, tervek kidolgozására. Tervkészítő pályázatot írtak ki, ahol a  
88 millió forintos projekt győzött és ennek az 50%-át finanszírozta a KAC,  az   
önkormányzatok pedig a másik 50%-át kellett volna adni. Ezért a Vízmű Kft. vett fel 
hitelt erre a 44 millióra, ahol az önkormányzatok kezességet vállaltak a tartozásra az 
OTP. Bank volt a hitelező. Együttműködési szerződést kötöttek az önkormányzatok 
erre vonatkozóan. Ez egy  5 md-os beruházás lett volna. 4-5 agglomerációra lett 
szétszedve ez. Sajnos  2002-ben minisztériumban változás volt, más prioritások jöttek. 
A 2000 lakos feletti és alatti település kategóriák lettek, elvettették, hogy ez a munka 
elkészüljön. Elvi vízjogi engedélyes tervek vannak. Falugyűléseken vettek részt, 
mindez a munka kárba veszett sajnos. 2004-ben indulhatott volna a kivitelezés.  44 
milliót felvette a gazdasági társaság, de a beruházás  nem valósult meg, a hitelt viszont 
vissza kellett fizetni. Ezt 2005-ig kellett volna visszafizetni, de 2007-ig kaptak 
haladékot az OTP-től. Tovább hárították az önkormányzatok felé ezt a hitelt és a 
banknak fizetendő kamatot. Mindenki visszafizette ezt a hitelt, Baté és Fonó 
határozatot hozott arról, hogy visszafizetik ezt. A tervekről annyit tud, hogy  
elkészültek, ezt leadták minden önkormányzatnak. Kaposkeresztúron egyedi 
szennyvíz-elhelyezési lehetőségeket terveztek, a laksűrűséget és rákötés számból és a 
várható keletkezett szennyvízből számították ki ezt, itt egyedi szennyvíz-elvezetés lett 
volna megvalósítva, ezt került be a vízjogi engedélybe is. 

  
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester azt hiányolja, hogy amikor az 

önkormányzat nem fogadta el a terveket és ezt megírta a  Dombóvár Városnak azok 
nem reagáltak rá. 

 
-  Szűcs István- ügyvezető - erről nem tud . A Vízmű a szakmai munkájával vett részt, 

tervezővel sem ők kötöttek szerződés, elvi vízjogi engedély meg van? 
 

-  Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: nem tud erről, hogy meglenne a  vízjogi 
engedély.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző ezt Pécsen megtudják nézni, hogy megvannak-e, ő 

se látott ilyet. 
 



 3 

-  Szűcs István- ügyvezető -  Dombóvár város, mint tulajdonos csak a behajtást kéri 
számon a cégtől. Vízkönyvből lehet másolatot kérni az elvi vízjogi engedélyről. 

 
-  Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester : nem vitatja a tartozás tényét, csak az 

eltelt időszakot, hogy miért nem kérte eddig erőteljesebben a cég a tartozását. 
 

-  Szűcs István- ügyvezető- a céljuk, hogy a  jogi utat elkerüljék. 
 

-  Gazdasági vezető: Elmondja, hogy egy  kedvező kamatozású hitelt vették fel, 8 napon 
belül meg kellett volna fizetni, minden évben ki közölték ezeket a tartozásokat, de 
sajnos  ezekre nem érkezett semmi válasz, minden évben kiközölték ezt a tartozást. 

 
-  Szűcs István-  ebből a Kft-nek, nincs semmi haszna, azt kérik, amit igényeltek hitelt 

és csakis a banki kamatot.  
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző az akkori polgármester ezeket a leveleket, 
tartozások utalásáról nem írta alá.  

 
-  Juhász Árpád:  A korábbi  testület elvetette a terveket, ezért nem érti ezt?  

 
-  Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: úgy gondolja, hogy talán a  törzstőkét a 

jövő évi költségvetésbe be tudnák vállalni. Úgy érzi, hogy mulasztott ebben a Kft-is, 
hogy ez a tartozás eddig nem került kifizetésre, behajtásra.  

 
-  Szűcs István -ügyvezető: Ebben  folyamatos volt a tájékoztatás. Azt kellett volna, 

hogy behajtást indítsanak, ezt nem akarták. 
 

-  Budánné Simonfalvi Katalin- polgármester: lehet, hogy  az lett volna a legjobb 
megoldás talán. Sajnos ezt megörökölte a mostani testület. 

 
-  Szűcs István: Inkább azt kellene figyelembe venni, hogy eddig milyen türelmes volt a 

vízmű  és nem azt, hogy eddig nem hajtotta be a tartozást. December 22-én lesz 
taggyűlésük addig jó lenne erre valami döntést hozni, tőke az egy dolog, de a kamattól 
sem lehet eltekinteni. Ezt a tulajdonostársak nem engedték meg egymásnak sem, ezért 
más nem tagnak sem engedik meg. 

 
-  Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: Úgy gondolja, hogy  nehéz lett volna 

megvalósítani ezeket a terveket helyben. Szerinte itt félreértés történt, hiszen az 
eredeti szerződésben nincs benne a kamatfizetés. Eredeti szerződésben az van benne, 
hogy mennyi a tőke, de az sincs benne, hogy ezt meddig kell kifizetni, és a kamat 
sincs benne, csak az ,hogy a Kft ezt az összeget hitelfelvétellel megelőlegezi az 
önkormányzatoknak. 

 
-  Javasolja, hogy két részletben csak a tőkét 664 e Ft-ot fizesse ki az önkormányzat 

jövőre két részletben március és június végéig, ha ezt elfogadja a cég.  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  

 
169/2010.(XII.13.) sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:   
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Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat a 2002. szeptember 25-én 
aláírt együttműködési szerződésben foglalt 664.000,-Ft-os tartozását elismeri. Az 
önkormányzat a szerződésben vállalt összeg kifizetését 2011.06-30-ig két részletben vállalja 
befizetni a Dombóvár és Környéke Víz- és Csatornaművek  Kft-nek.   
Kéri a polgármestert, hogy a Dombóvári Vízművek Kft.-t tájékoztassa a döntésről, és 
elfogadása után a hátralévő összeget utalja a számlájukra.  
 
Határidő:, 2011. 03.31 és  2011.június 30. utalásra 
Felelős: polgármester 

 
- Javasolja, hogy amíg a Somogyvíz Kft. ügyvezetője nem érkezik meg, a következő 

napirenddel folytassák az ülést.  
 
2. Az önkormányzat 2011. évi koncepciójáról 

Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: elmondja, hogy a tervezetet mindenki 
megkapta. A jövő évre nem javasol emelést helyi adóban. Jövőre az önhiki 
támogatásnál például vizsgálják azt is, hogy mennyi szociális segélyt ad az 
önkormányzat a törvényi kötelezettségen kívül. A Művelődési Ház felújítása be van 
tervezve, kiadási és bevételi oldalon is, amely közel 13 millió forint lenne, de ezt  
majd elő kell finanszírozni. Kiadásoknál a 2010.  ¾ évi adatokat vettük figyelembe. 
Óvodával sikerült tárgyalni, a kiadások csökkentésével 900 e Ft-os csökkentést tudtak 
elérni az idei évi szinthez képest. Baté nagyobb részt vállal, ők akár áldoznak ezért, 
Baté 500 e Ft-ot vállalt még fel. Nem lesz frissítő meszelés, szakácsnő nyugdíjba fog 
menni, egy támogatott főt kellene helyette alkalmazni, ez kb. 8 hónap. Esély is 
kevesebbet kér várhatóan. Taszári iskola változtatni kíván a finanszírozásnál, de 4 éve 
is nagy harcot kellett vívni, azért, hogy a keresztúri gyerekekre kapott bevételek az 
önkormányzat kiadásait csökkentsék.  Ez 4 éve ki lett harcolva, ezt szeretnék a jövőre 
is. Jövőre várhatóan 44 főt kell  30 munkanapig legalább foglalkoztatni, hogy 
kaphassanak segély, továbbá  4 főt 6 órában szeretne továbbfoglalkoztatni, a 
településőrt 8 órában kellene tovább foglalkoztatni. A költségvetést február 15-ig kell 
elfogadni, javasolja most ezt a  koncepciót elfogadni.  

 
- Ferenczi István: milyen egyesületeket támogat az önkormányzat? 

 
-  Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: ezek csak tervek , több egyesületben tag 

az önkormányzat. Természetesen az mind egyedi döntést igényel. 
 

-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző: Az önkormányzat koncepciójába a  kisebbségi 
önkormányzat koncepciója is beépül. 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javaslatot tesz a koncepció elfogadására.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
170/2010./XII.13./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
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 Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2011. évi koncepcióját 
elfogadja és a 2011. évi költségvetés tervezésénél az alábbiak figyelembevételét kéri:  

1. Kötelező feladatok ellátása. 
2. Közösen fenntartott intézmények működtetése, finanszírozása. 
3. Takarékos gazdálkodás, segélyezési rendszer átdolgozása.  
4. A hiányt a folyószámla hitel fenntartásával,  az önhibáján kívül hátrányos 

önkormányzatok pályázaton való részvétellel és a kiadások minimális szinten 
tartásával próbálja csökkenteni.  

5. Bevételeink hatékony kihasználása – adó emelés nélkül – a fejlesztésekhez pályázati 
források igénybevétele. 

6. A falugondnoki szolgálat fenntartása. 
7. Folyamatban lévő beruházás – lehetőségekhez képesti vállalása – és a korábban 

vállalt kötelezettségek teljesítése. 
 
Határidő: 2011.02.15. 
Felelős: polgármester 

 
 

3. A 2011. évi ivóvíz-díjról 
Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, meghívott vendég: 
Somogyvíz Kft. ügyvezetője Vigh Attila  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester köszönti az ügyvezetőt, kéri, hogy 
ismertesse az írásos tervezetet.  

 
- Vigh Attila-ügyvezető köszönti a testületi tagokat. Elmondja, hogy sok változás 

történt az elmúlt 1 évben, 100%-os önkormányzati tulajdonná alakult át a cég. Nem 
sok pénzügyi tartaléka van a cégnek, tervezett beruházásokat pályázat útján és előzetes 
egyeztetéssel kívánják elvégezni. Vízmű rendszereket 25-50 év alatt tervezik 
újjáépíteni. Kút felújítása, fúrása, bekötő vezetékek cseréje. Megújuló tervet 
készítenek február körül az önkormányzatoknak, ezek a tervek számszerűsítve 
lesznek. Közvetlen anyagköltségek a  kisebb javításokat tartalmazzák, amely 
szükséges a közvetlen javításokra. Villamos energia és a bér és járulékai vannak benne 
még a vízdíjban,  6-8%-os energiaköltség növekedéssel. Áramszolgáltatókat 
versenyeztetik, hogy a legkedvezőbbre tudjanak váltani. Bér és járulékok nagy költség 
tényező, ebből a tételből  lehetne csökkenteni,ehhez helyettesítést kellene biztosítani, 
kb 1 millió forintot lehetne megspórolni ezzel. 2010.évben az állami támogatás 
küszöbértéket módosította az állam,  februárban 458 Ft-ra limitálta, utána 1,5 md 
forintot elvontak és  485 Ft-ra emelkedett a küszöbérték, ez miatt 30 Ft/m3 vízdíj 
hiány lógott a levegőben , ez nem volt beépítve a költségekbe. Nagy hátraléka van a 
fogyasztóknak 660 e Ft-os  településen.  A díjak emelése növelni fogja a kinnt 
lévőségeket is. Részletfizetést kérhetnek, de akkor az adott havi díjat nem tudják 
fizetni. Egész hónapban be lehet fizetni a helyi vízmű kezelőnek a vízdíjat, aki átvételi 
elismervényt ad róla. Pályázati lehetőséget keres a kút felújításra és létesítésére is. A 
KAVIZ-et is megkereste, hogy tudnak-e segítséget adni a kutak átfordításában. Új 
vízbázist kell mindenképpen létesíteni, ami legalább 50 évre jó lenne. El van e 
különítve erre a koncessziós díj? Kopás történik évente sajnos. Felújítási alapot 
megszűntették az önkormányzatok, de kell rá lehetőséget találni. Pályázati úton 
kellene ezt érvényesíteni. 2014-ig van koncessziós szerződés az önkormányzattal, kb. 
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2 millió forint lenne az önerő támogatásban 4 évre előre ezt meg tudja előlegezni a 
pályázatban a cég.. 45 e Ft/méter a kút fúrás költsége,  160 méteres kút kell .  Az 
önrész felébe be tudnak lépni. Ha nincs benne nitrit és ammónia akkor használható. Új 
kút esetén lehet, hogy vízkezelő berendezés is kell hozzá, ha nem megfelelő a 
vízminőség.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: Rákópusztán a lakosok kezeletlen vizet 

kapnak.  
 

- Vigh Attila-ügyvezető: bonyolult lenne ez is. Megelőlegezik a koncessziós díjat az 
önerőhöz, ez kb 2,5 millió forint lenne. Ez érdeke a cégnek is. 

  
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: Később a  vízdíjba is be kellene építeni a 

kút felújítását.  
 

- Vigh Attila-ügyvezető: 2011-ben talán a vis maior is változik. 
 
  

- Juhász Árpád: Az a probléma, hogy kevesen laknak a településen. 
  
- Jankó  Gyula-: Mit tartalmaznak az  egyéb költségek? 

  
- Vigh Attila-ügyvezető : ÁNTSZ díjak főleg  az egyéb költségek. 

 
-  Jankó Gyula- : Javasolja, ha a jövőben a kútnál berendezés cserélve van, akkor legyen 

ott valaki az önkormányzat részéről is, aki látja, hogy milyen berendezést cserélnek. 
 

- Vigh Attila-ügyvezető: ezt megígérték korábban, a polgármestert fogja értesíteni, hogy 
mikor mi történt. 

  
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: Kérése, hogy  február 1-jére készüljön el  a  

tervezett fejlesztés költsége, ebben egyeztessenek, ami szükséges és elengedhetetlen 
az legyen betervezve, pl. a nyílászáró cserét nem tartja fontosnak.  

 
- Vigh Attila-ügyvezető: minden évben van ÁNSZT vizsgálat  már a környezetet is 

vizsgálja. 
  

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: A  védterület felújítását nem tartja 
szükségesnek, amíg a kút helyzete nem realizálódik. 

  
- Vigh Attila-ügyvezető: itt helyben, kell eldönteni a testületnek, hogy mit szeretne. 

  
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: A  koncessziós díj, miért csökkenne 100 

Ft/m2-re? 
  

- Vigh Attila- ügyvezető: Azért, hogy a díjemelés legyen kevesebb, pénzügyi tartalékot 
is levette.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: A  hálózati veszteség  600 m3-ről 1000 

m3-re megugrott miért? 
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- Vigh Attila- ügyvezető: A technológia víz nőtt meg. Berendezések tisztítása,  a még 

fel nem tárt csőtörések jelennek meg itt. Állami támogatáshoz ezt meg kell jeleníteni. 
2011-évi küszöbérték kerül kiszámlázásra.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: Kéri, hogy a vízdíj számlán jövőre jelenjen 

meg az, hogy mennyi az állami támogatás, és az elfogadott vízdíj tényleges összege. 
Ezek legyenek feltüntetve a számlán.  Energiánál 5 vagy 10%-os emelés várható? 

  
- Vigh Attila-ügyvezető: 5%-os emelés. Jelenleg 2.162 e Ft-os  E-on számla van, mivel 

kb.  50 db plusszos számlát küldtek ki, utána 50 db mínuszos  számlát küld ki,  és csak 
ezek utána rendezik az elszámolást. Előző évi 593 e Ft-volt. Éves díj kb. 600 e Ft lesz 
energiában. 

  
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: esetleg a  gépész ezt nézhetné és 

jelenthetné a mindenkori állapotot. 
 

- Vigh Attila-ügyvezető: Az  E-on nézi ezt, de kiszámlázza és ez kb. 8 hónapon 
keresztül intéződik. Tényleges kb. 600 e Ft lesz. Folyamatosan reklamálják. Először 
be kell fizetni a tartozást, utána lehet reklamálni az E-onnál sajnos.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: A közvetlen bér és járulékköltség 

mennyivel csökkenthető? Gépész változás ügyében, nem csökkenne számottevően a 
vízdíj? 

  
- Vigh Attila-ügyvezető: Ez kb. 1 millió forintot jelentene. De  ha kell a gépésznek 

akkor éjjel  is kell dolgoznia, készenlétbe kell lenni. Állam ki fog vonulni sajnos 
előbb-utóbb a támogatásból is, lehet, hogy  úgy, hogy közvetlenül a lakosságot fogják 
támogatni. Szűkítési program van. Végrehajtás és peresítések plussz költséget 
jelentenek.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: Javasolja, hogy a segélyfizetéskor legyen 

ott a gépész, akkor fizethetnének talán valamennyi vízdíjat. Ez a nagy hátralék ebből  
is adódik, hogy nem akkor szedték a vízdíjat.  Sajnos a szűkítésnél is elfolyik a víz kb. 
20 m2, mert folyamatosan folyatják a vizet, nem takarékoskodnak. 

  
- Vigh Attila-ügyvezető: Szűkítést kezdeményeznek, ahhoz az ÁNSZT előzetes 

engedélye kell. Ha nem engedik be az udvarra, akkor közterület mellett lesz szűkítés. 
Ha leszűkítik a gerincen, akkor nem tudnak visszakötni. Ezeket 2 havonta ellenőrzik. 
30 napon belül kell válaszolni reklamációra. 25 liter/főt kell biztosítani ezzel a 
módszerrel is. 

  
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: A  30 Ft/m3-es emelés miatti tartozásból 

mennyit lehet lefaragni és a vízdíjból?  
 

- Vigh Attila- ügyvezető:  3%- alá nem tudnak menni, 745 Ft lenne. 100 Ft-os 
koncessziós díj marad. 3,8 %-os emelést irt elő a KAVIZ. 

  
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: létezik ilyen pályázat ártámogatásra? 
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- Vigh Attila: ha lesz ilyen pályázat akkor lehetséges, az új törvényjavaslatban benne 
van a kitétel, de nem tudják , milyen támogatást lesz, személyenkénti, vagy 
üzemeltetőként. Fokozottan hátrányos helyzetű településekre idén is volt támogatás? 
Pálmajorban , Szenyérben és Nemeskisfaludon is volt ilyen. 745 Ft/m3 lehetne a 
vízdíj, 109 e Ft-os vízdíj-kompenzációra kér határozatot.  

  
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: A fejlesztéseket tudni kellene előre, hogy 

mikor mi lesz. Ezt előzetesen kellene egyeztetni. 
   

- Vigh Attila-ügyvezető:  Az IRMA- berendezés beszerzésére volt külső szakember. 
Úgy tudja, hogy küldtek erre előzetesen jelzést.  Régi szivattyú selejtezésre került. 
Vagyonlista egyeztetés kell. A  beruházás és fejlesztési tervből vegyen ki mindent? 

  
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester szórt kő kellene. 

 
- Vigh Attila-ügyvezető: A  védterületre be kell jutni, ezért tervezte ezt ide, mivel az út 

egyik tulajdonosa – Vas József - jelezte, hogy  nem fogja beengedni a vízmű kollégáit 
ide.    

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javaslatot tesz a vízdíj 745 Ft-ban történő 

elfogadására rendelettel, a 100 Ft/m3 koncessziós díjra és a tartozás koncessziós díj 
terhére történő rendezésére, jövőre egyeztetés nélkül nincs felújítás, fejlesztési tervet 
február elejéig kérik.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen 1 nem szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotja:  

 
11/2010./XII.14/ Kaposkeresztúr Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
önkormányzati rendelete  
az önkormányzati tulajdonú vízi közműből szolgáltatott ivóvíz díjának megállapításáról 
szóló  
23/2009.(XII. 16. )  önkormányzati rendelet módosításáról   

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
171/2010./XII.13./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011. évre vonatkozóan a koncessziós díj 
mértékét  100 Ft/m3-ben határozza meg. . 
 
Határidő. Azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
172/2010./XII.13./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
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Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testület a Somogyvíz Kft. által 2010. évben elvégzett 
vízmű gépészeti felújítási munkák ellenértékét 252.200,-Ft-ot, és az állami támogatás 
küszöbértékének emelése miatti 109.917,-Ft-os díjkülönbözetet  a 2010. évi koncessziós díj 
terhére kéri elszámolni.   
Kéri az üzemeltetőt, hogy a jövőben a koncessziós díj terhére végzett, és a költségvetésben 
nem szereplő munkákról, előzetesen egyeztessen a polgármesterrel, a szerződésben foglaltak 
szerint.   
 
Határidő: 2011.02.28. koncessziós díj elszámolása 
Felelős: polgármester 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
173/2010./XII.13./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete a Somogyvíz Kft. által készített 
Kaposkeresztúri vízmű 2011. évi beruházási és fenntartási tervéről a 2011. február 1-jéig 
elkészített és beárazott költségvetés után dönt, úgy hogy csak a halaszthatatlan munkálatokat 
kéri betervezni az üzemeltetőtől.  
 
Határidő: 2011.02.01. 
Felelős. Polgármester  

 
4. Egyéb díjak felülvizsgálatáról 

Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
  

a) KVG Rt. szemétszállítási díjakról:  
 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester – a KVG Rt.  210 Ft/alkalom ürítési díjat 

javasolja 120 ingatlanon, amibe benne van Rákópuszta is. 8 kuka van Rákóban. Sok 
ház lakatlan. Február 1-jétől új szerződést kell kötni velük. Javasolja, hogy  
Rákópusztát ne kelljen külön fizetni, bérlet és az ürítés is sokba kerül. Rákóban sajnos 
duplán kell fizetni, és sokan ki sem viszik a kukát. Javasolja  díjat rendeletben 
elfogadni.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotja:  

 
12/2010.(XII.14.) Kaposkeresztúr Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
önkormányzati rendelete  
 
A település tisztaságáról és a települési  hulladékokkal kapcsolatos feladatokról  szóló  
8/2004. (IV.27.) önkormányzati  rendelet módosításáról  
 

b) temetői díjakról 
 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester  nem javasolja emelni a temetői díjakat.  
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Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
174/2010./XII.13./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete a temetői rendeletben szereplő díjakat 
2011-évben nem emeli.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

5. Folyékony hulladék közszolgáltatási szerződésről 
Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző  
 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy december 31-én lejár a 
közszolgáltatási szerződése az önkormányzatnak. 5 évre javasolja újra kötni a szerződést. 
Kiszámolták a nettó érték nem éri el a 8 millió forintot, ezért nem kell közbeszerzést 
lefolytatni. Az eddigi szolgáltató megfelelő, javasolja a HBP SPED Kft. Sántossal a 
folyékony hulladék szállítására vonatkozó szerződést 2015. december 31-ig megkötni.  
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
175/2010./XII.13./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat.  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete a folyékony hulladék összegyűjtésére és 
elszállítására a HBP SPED Kft. Sántossal 2015. december 31-ig köt közszolgáltatási 
szerződést.  
Kéri a polgármestert a december 31-én lejáró szerződés további 5 évvel történő 
meghosszabbítására.  
 
Határidő: 2010.12.31. 
Felelős: polgármester 
 
- Budánné Simonfalvi Katalin – polgármester elmondja, hogy a szolgáltató korábban   1300 
Ft/m3 + áfa díjat számolt, most 1400 Ft/m3 díjat javasol, már  3 éve nem volt díjemelés. 
Javasolja ezt elfogadni rendelettel.  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotja:  
 
13/2010./XII.14./ Kaposkeresztúr Községi  Önkormányzat  képviselő – testületének 
önkormányzati rendelete 
 
 a települési folyékony hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 
23/2004.  (XII.29) önkormányzati  rendelet módosításáról  

 
 

6. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekről beszámoló 
Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
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- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester az alábbi tájékoztatásokat adja:  
 
- 66 db segélycsomagot kap az önkormányzat ismét, akinek gyereke van kb. 30 család, 

de  108 ház van összesen. Milyen alapon osszák el?  Gyerekesek mindenképpen 
kapjanak, összesen 700 kg lesz.  

 
- Ferenczi István: az egyedül élők is kapjanak? Kapjanak a közmunkások is.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: ők kaptak most botfát.  

 
- Juhász Árpád: akinek a nyugdíja nagyon kevés az kapjon és a gyerekesek.  

 
- Szemes Szandra: elmondja, hogy várhatóan január elején fogják megrendezni 

december 18-ra tervezett ünnepséget.  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: A  T-Comhoz levelet írt hogy 
biztosítsanak internet hozzáférést, kéri, hogy  minél többen írják ezt alá, erősítő 
antennát ígértek.  

 
- Budán Melinda: csütörtökön lenne a karácsonyi ünnepség délután 3 órakor. Műsor 

lesz,  és estebéd a Központ rendezésében. Nem kellene ott kiosztani a támogatást, ha 
kapnának valamit. Idősebb generációt látják vendégül, Kercseliget állja az ételt.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy jövőre a halastó 

hasznosítását is át kell gondolni, hogy mi legyen vele. A vadásztársaságból be kell 
kérni a bérleti díjat, amit eddig nem fizettek ki. Sajnos a  tónak nincs gazdája, ha lenne 
egy tulajdonosa, az lenne a  jó. Fel lett értékelve a halastó,  24 órás védelem kellene 
oda, van rá vízjogi engedély is.  

 
- Ferenczi István talán a kút fúrás önereje meglehetne ebből, nem kellene csak úgy 

eladni. Rendbe kell tenni, amit csak társadalmi munkában lehetne.  
 

- Juhász Árpád: el kell adni.  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: ezt ki kell majd hirdetni, ha így dönt az 
önkormányzat, esetleg tulajdonos is lehetne az önkormányzat?  

 
a) Idősek támogatásáról: 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy az elmúlt ülésen nem 

döntöttek a nyugdíjasok támogatásáról, erről kellene szavazni, ha nem három ezer, 
akkor mennyi legyen?  Kettő ezer forintot javasol. 

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
176/2010./XII.13./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete a kaposkeresztúri állandó lakcímű 
nyugdíjasok részére 2.000,-Ft/fő támogatást állapít meg a karácsonyi ünnepekre.  
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
b) Kisajátításról 
 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy az elmúlt ülésen hozott 

határozat kiegészítésre szorul a szolgalmi jog bejegyzése kapcsán, javasolja az alábbi 
határozatot elfogadni, amely kiegészül a tulajdonos nevével. 

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
177/2010./XII.13./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete a 147/2010./XI.23./ sz. képviselő-
testületi határozatát az alábbiak szerint módosítja:   
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Budánné Simonfalvi Katalin 
polgármestert, hogy a Kaposkeresztúr külterület 031 hrsz-u, a Panák Kft. tulajdonát 
képező ingatlant érintően, Csutak Pál földmérő által elkészített vázrajznak megfelelően 
vízvezetési és átjárási szolgalmi jog alapítására és bejegyzésére vonatkozón 
Kaposkeresztúr Önkormányzatát illetően szerződést aláírjon és az ügyben eljárjon.   
Megbízza Dr. Foki Zsuzsanna ügyvédet a fentiekkel kapcsolatos jogi   teendők ellátásával.  
 
Határidő: 2010.12.31. 
Felelős: polgármester 

 
 
c) Kisebbségi önkormányzattal kapcsolatos megállapodásról:  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester a kisebbségi önkormányzat is megkapta a 
fenti klubhelyiséget ingyen és bérmentve, világítás és fűtés biztosított, saját maguknak 
kell fűteni, kulcsot átadják. Javasolja az erről és az egyéb kötelező egyeztetésekről 
szóló megállapodást elfogadni.   

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
178/2010./XII.13./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete a cigány kisebbségi önkormányzattal kötött 
együttműködési megállapodást elfogadja.  
Kéri a polgármestert a megállapodás aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
  

- Juhász Árpád: egy termet szeretne kérni szombat délutánra, Erős emberek alakuló 
ülését szeretnék megtartani kb. 20 emberrel. Erre a polgármestert is meghívja.  
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- Jankó Gyula: jövőre lehetne díszpolgári címet is avatni ismét,  Kiss Györgyöt 

javasolná, aki  2 éve Kaposkeresztúrért érdemrendet kapott. 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: ezt is majd egyeztetni kell jövőre, és meg 
kell szervezni.  

 
A polgármester zárt ülést rendel el a testült így folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
Budánné Simonfalvi Katalin                                    Patakiné Kercsó Szilvia 
polgármester                                                            körjegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


